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We Do Not Lose Heart 

 我们不丧胆 
2 Corinthians      Part 6      哥林多后书  -  第六部分  

 

2 Corinthians 4:1-6 “Therefore, since we have this ministry, as we have received mercy, we do not lose 
heart. 2But we have renounced the hidden things of shame, not walking in craftiness nor handling the word 
of God deceitfully, but by manifestation of the truth commending ourselves to every man’s conscience in 
the sight of God. 3But even if our gospel is veiled, it is veiled to those who are perishing, 4whose minds the 
god of this age has blinded, who do not believe, lest the light of the gospel of the glory of Christ, who is the 
image of God, should shine on them. 5For we do not preach ourselves, but Christ Jesus the Lord, 
and ourselves your bondservants for Jesus’ sake. 6For it is the God who commanded light to shine out of 
darkness, who has shone in our hearts to give the light of the knowledge of the glory of God in the face of 
Jesus Christ. 

哥林多后书   4:1  我們既然蒙憐憫，受了這職分，就不喪膽， 4:2  乃將那些暗昧可

恥的事棄絕了；不行詭詐，不謬講神的道理，只將真理表明出來，好在神面前把自己

薦與各人的良心。 4:3  如果我們的福音蒙蔽，就是蒙蔽在滅亡的人身上。 4:4  此
等不信之人被這世界的神弄瞎了心眼，不叫基督榮耀福音的光照著他們。基督本是神

的像。 4:5  我們原不是傳自己，乃是傳基督耶穌為主，並且自己因耶穌作你們的僕

人。 4:6  那吩咐光從黑暗裡照出來的神，已經照在我們心裡，叫我們得知神榮耀的

光顯在耶穌基督的面上。  

1. We Have a    PLAIN MINISTRY    我们有清晰的职分 

以赛亚书 53:5  哪知他為我們的過犯受害，為我們的罪孽壓傷。因他受的刑罰，我們得平安；因

他受的鞭傷，我們得醫治。 

2. We Have an   EFFECTIVE ENEMY    我们有实实在在的敌人 

路加福音  24:15  正談論相問的時候，耶穌親自就近他們，和他們同行； 24:16  只是他們的眼

睛迷糊了，不認識他。 24:27  於是從摩西和眾先知起，凡經上所指著自己的話都給他們講解明白

了。24:31  他們的眼睛明亮了，這才認出他來。忽然耶穌不見了。 

3.  We Have a   POWERFUL GOSPEL   我们有强大的福音 

Three Applications:    三个应用：  

1. Focus on the   PLAIN, ORDINARY Means of Grace 专注在清晰朴素的福音上 

2. Prepare for the   SPIRITUAL WAR   We Fight  为属灵的争战作预备 

3. Keep Your Focus on   THE LORD JESUS CHRIST    定睛在主耶稣基督 


